
منـاظره انتقـالی در ارتبـاط بـا
تیم شهرداری

یکی از دوستان به من زنگ زد و گفت: یه چیزی بگم می تونی بنویسی
تو اون نشریه ات یا نه؟

– بستگی داره به این که چی باشه.
– می گم چرا شهرداری تیم را تحویل هیات فوتبال استان نمی دهد؟

– بی کاری به ما چه مربوطه، حال داری تو هم.
– نه نیگا کن می گم چرا کاری را که باید در شهریور ماه انجام می
دادند و همه چیز را برای انتقال آماده می نمودند با گذشت این مدت

هنوز اندر خم یک کوچه اند؟
– ولمون کن بابا، دلت خوشه، حالا تو یه چیزی بگی ما هم یه چیزی
بنویسیم فردا هزار حرف در آورند، تهدیدمان بکنند، خائنمان بنامند

و الی آخر.
– بازی با ماهشهر سر رسیده ولی هنوز آقایانی که مدعی هستند تیم
را می توانستند به نام آبی پوشان بزنند مقدمات کار را انجام
نداده اند. مسابقات تمام خواهد شد و من می ترسم مقدمات انتقال در

شهرداری اردبیل فراهم نشود.
– ول کن ، شاید تازه باور کرده اند که بحث انتقال جدی است و به
تکاپو افتاده اند که حساب بکنند و کتاب بنویسند و طبیعی است که
باید مدتی هیاتی ها به انتظار بنشینند و بازیکنان آی دلم آی دلم
بکنند تا کار آقایان به اتمام برسد. برو عزیز دلم، 1395 سال خوبی
برای فوتبال ما و همچنین برخی از مسؤولان ما نبود و نتوانستند از

افکار عمومی نمره قبولی اخذ نمایند.
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